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Beste	sponsors,	
Beste	spelers	/	speelsters	
Beste	ouders	en	bestuursleden	
	
Namens	het	bestuur	van	KFC	Hamont	99	wil	ik	jullie	van	harte	welkom	te	heten	op	onze	2de	
nieuwjaarsreceptie.	
We	gaan	even	terugblikken	op	het	voorbije	jaar,	maar	ook	vooruit	kijken	wat	het	jaar	2016	ons	te	bieden	zal	
hebben.	
	

Eerst	en	vooral	waren	er	de	goede	resultaten	van	onze	jeugdploegen.	We	kenden	een	
succes	op	het	einde	van	het	seizoen	2014/2015	met	maar	liefst	5	ploegen	die	kampioen	
speelden	in	hun	reeks.	Nogmaals	een	dikke	proficiat.	
Onze	1ste	ploeg	wist	zich	te	handhaven	na	een	seizoen	met	ups	en	downs.	Ze	eindigden	
12	met	37	punten.	
Als	laatste	onze	dames.	Ze	speelden	een	prima	seizoen.	Ze	eindigden	4de	in	1ste	
provinciale.	

	
De	resultaten	van	het	eerste	deel	van	dit	seizoen	van	onze	jeugdploegen	zijn	een	
wisselend	succes.	De	ene	ploeg	rijgt	de	punten	binnen	en	de	andere	doet	er	al	wat	
langer	over.	Er	zijn	teams	die	op	het	juiste	niveau	ingeschreven	zijn,	maar	ook	teams	die	
te	hoog	of	te	laag	ingeschreven	stonden.	Dat	is	altijd	een	gok	aan	het	begin	van	het	
seizoen	en	ook	nu	zal	dat	weer	bekijken	zijn.		
	
Ons	1ste	elftal	heeft	een	schitterende	start	gehad,	maar	daarna	ook	een	serieuze	dip.	Dat	
is	nu	weer	hersteld	en	hopelijk	kunnen	ze	nog	stijgen	richting	de	top	6.	
	
De	dames	staan	dit	seizoen	op	een	gedeelde	3	plaats	op	3	punten	van	de	leider.	Hier	zit	
iets	meer	in.	Ik	heb	me	laten	vertellen	dat	het	zeker	de	moeite	is	om	eens	te	komen	
kijken	naar	onze	damesploeg.	

	
Visie:	

Algemeen	kunnen	we	stellen	dat	het	de	visie	van	de	club	is	om	elke	speler	individueel	
naar	een	hoger	niveau	te	brengen.	Dat	is	natuurlijk	voor	iedere	speler	individueel	
anders	(plezier,	techniek,	inzicht,	coördinatie,….)	
	
Onder	de	vorige	sportief	verantwoordelijke	Ivo	Bernaerts	is	er	terug	provinciaal	voetbal	
neergestreken	op	onze	velden	wat	het	niveau	van	onze	jeugdspelers	enkel	ten	goede	
kan	komen.	We	weten	dat	Ivo	hier	vele	avonden	aan	heeft	gewerkt	en	zijn	hem	hier	dan	
ook	erg	dankbaar	voor.	Ook	het	aanstellen	van	jeugdtrainers	heeft	Ivo	grotendeels	voor	
zijn	rekening	genomen.	Maar	ook	hier	wil	zeker	Ronny	van	den	Bossche	niet	vergeten	te	
bedanken	die	deze	taak	van	Ivo	heeft	overgenomen	nadat	deze	besloten	had	de	club	te	
verlaten.	

	



Het	is	ook	de	visie	van	de	club	om	onze	eigen	jeugdspelers	door	te	laten	stromen	naar	
de	senioren.	De	eerste	stap	in	dit	proces	is	dat	sinds	vorig	seizoen	de	spelers	van	de	U21	
samen	trainen	me	de	senioren.	Enkele	jongens	hebben	zich	op	deze	manier	reeds	in	de	
kijker	gespeeld	en	hebben	al	mogen	proeven	van	het	spelen	bij	de	1ste	ploeg.	Zo	
bijvoorbeeld	Ferren	Peeters	die	altijd	jeugdspeler	is	geweest	en	sinds	een	maand	vast	
zijn	stekje	heeft	in	de	1ste	ploeg.	

	
Voor-	en	nadelen	van	het	provinciaal		voetbal	
Voordelen:	

Het	niveau	van	voetbal	is	hoger	dan	op	gewestelijk	niveau.		
Alle	spelers	leren	extra	bij	doordat	het	niveau	hoger	ligt.	
Voor	een	aantal	spelers	is	het	zeker	interessant,	daar	het	te	gemakkelijk	ging	in	het	
gewestelijke	niveau.	
Ook	voor	onze	trainers	is	het	een	uitdaging	om	spelers	naar	een	hoger	niveau	te	
brengen.	

Nadelen:	
Scheiding	in	niveau:	Scheiding	tussen	vriendjes.	De	ene	gaat	gewestelijk	voetballen,	de	
andere	provinciaal.	Ook	voor	ouders	die	al	lange	tijd	met	dezelfde	oudergroep	naar	
wedstrijden	kijken	is	dit	een	aanpassing.	
We	moeten	aan	een	aantal	vereisten	voldoen	om	provinciaal	voetbal	te	mogen	spelen.	
Dat	is	niet	altijd	even	gemakkelijk,	maar	we	doen	als	club	ons	uiterste	best	om	ook	
volgend	seizoen	met	onze	jeugd	provinciaal	te	spelen.	Zo	hebben	we	zelf	het	initiatief	
genomen	om	de	cursus	talentscout	naar	KFC	te	halen.	Om	provinciaal	voetbal	te	mogen	
spelen	moeten	we	minstens	2	personen	hebben	binnen	de	club	die	deze	cursus	gevolgd	
hebben.	Als	er	nog	geïnteresseerden	zijn	mogen	die	dat	altijd	laten	weten.	

	
Andere	punten	onder	de	aandacht:	

De	rondhaling	bij	thuiswedstrijden	verloopt	een	stuk	beter	dan	de	vorige	seizoenen	en	
dat	betekent	ook	dat	het	ploegje	die	het	geld	ophaalt	er	beter	van	wordt.	Hiervoor	
willen	we	zeker	de	trainers	en	afgevaardigde	bedanken	voor	hun	inzet,	maar	ook	de	
supporters	voor	hun	bijdrage.	

		
Verder	kunnen	we	weer	terug	kijken	op	enkele	geslaagde	activiteiten	in	2015.	
Zo	was	er	voor	de	1ste	keer	het	Real	Madrid	kamp	tijdens	de	zomervakantie.	Met	meer	
dan	70	spelers	was	dit	een	meer	dan	geslaagde	editie.	Ook	in	2016	zal	het	Real	Madrid	
kamp	weer	naar	onze	club	komen.	Dit	keer	van	8	tot	12	augustus.	
	
Ook	onze	jaarlijks	terugkomende	activiteiten	waren	zeer	geslaagd.	Zo	hadden	we	onze	
jaarlijkse	eetdag,	de	gezellige	kienavond,	het	duiveltjestornooi	dat	kon	rekenen	op	een	
mooie	dag.	En	ons	jaarlijks	EURO-CUP	tornooi	met	meer	dan	80	teams	uit	onze	
buurlanden.	De	start	voor	de	27ste	editie	is	reeds	gemaakt	en	de	voorbereidingen	zijn	
alweer	volop	bezig.	Ook	dit	jaar	hopen	we	weer	op	een	grote	opkomst	van	
internationale	en	regionale	teams.		
	



Al	deze	activiteiten	zouden	niet	verwezenlijkt	kunnen	worden	zonder	de	hulp	van	alle	
vrijwilligers	die	hun	steentje	bij	dragen.	Deze	mensen	zou	ik	dan	ook	nog	eens	extra	
willen	bedanken.	
	
Ik	wil	van	deze	gelegenheid	ook	nog	even	gebruik	maken	om	een	oproep	te	doen	voor	
onze	aankomende	activiteit:	de	eetdag.	Vele	handen	maken	het	werk	wat	lichter.	
Moesten	er	mensen	zijn	die	graag	willen	helpen	bij	de	eetdag,	maar	ook	bij	een	andere	
activiteit	(EURO-CUP)	mogen	zich	steeds	melden	bij	één	van	de	leden	van	het	bestuur.	
	
Dat	bestuur	is	sinds	het	begin	van	het	seizoen	uitgebreid	van	6	leden	tot	nu	8	leden.	
Ikzelf	maak	deel	uit	het	van	het	bestuur	sinds	de	aanvang	van	dit	seizoen	en	Jacky	
Achten	werd	lid	in	december.	

	
Graag	wil	ik	nog	een	woordje	besteden	aan	de	ouderraad.	We	hebben	een	poging	
gedaan	om	een	ouderraad	in	het	leven	geroepen	om	de	klankbuis	te	zijn	voor	de	spelers	
en	andere	ouder(s)	naar	het	bestuur	toe,	bedenkingen	te	uiten	en	eventueel	een	
activiteit	op	poten	te	zetten.	Deze	ouderraad	is	een	eerste	keer	samengekomen,	maar	
dat	was	onder	een	magere	belangstelling.	Daarom	wil	ook	hier	een	oproep	doen	naar	
enthousiaste	ouders	om	deze	ploeg	te	versterken..	Heeft	u	interesse	om	hierin	te	
stappen.	Niet	aarzelen	en	laat	het	ons	weten.	
	
Als	laatste	willen	we	graag	een	voorstel	lanceren	om	op	het	einde	van	het	seizoen	een	
grote	eindeseizoensactiviteit	voor	onze	jeugdspelers	te	organiseren.	Hoe	of	wat	en	
wanneer	weten	we	nog	niet,	maar	met	enkele	begane	ouders,	trainers	en	of	
afgevaardigde	zouden	we	dit	zeker	moeten	kunnen	organiseren.	

	
Ohja,nog	1	ding.	Sommige	onder	jullie	hebben	misschien	gemerkt	dat	ik	het	woord	
bedanken	enkele	keren	in	de	mond	heb	genomen.		
Dat	is	iets	wat	we	niet	mogen	vergeten	in	het	jaar	2016.	Waarschijnlijk	ben	ik	nog	vele	
mensen	vergeten	te	bedanken	waaronder	onze	sponsors.	Ook	zonder	hen	zou	het	er	
heel	anders	uitzien	op	KFC.		Aan	iedereen	die	op	welke	manier	dan	ook		
de	club	een	warm	hart	toedraagt	BEDANKT.	Voor	mij	een	punt	om	in	2016	zeker	werk	
van	te	maken.	Doen	jullie	mee?	

	
Dan	rest	er	mij	namens	de	club	KFC	HAMONT	99	u	allen	te	bedanken	voor	u	komst.		
Wij	wensen	jullie	en	jullie	familie	dan	ook	een	sportief,	maar	bovenal	gezond	2016.	
	
	
	

Maarten	Duisters	
Sportief	verantwoordelijke	

KFC	HAMONT	99	
	


